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Lidköping 

  

PROTOKOLL FÖRT VID STYRELSEMÖTE 

Dag:  torsdag 16 maj 2024 kl. 14.30 – 16.30 

Plats: Vuxenskolans lokaler 

           Skaragatan 26/entré Majorsallén 
 

Närvarande: 
Ann-Christine Hagaeus, Ordf 

Lisbeth Jansson, Sekr 
Christina Ulfström, kassör 

Tore Larsson, Wennerbergsgården/Studieansvarig 

Marianne Salén, IT-frågor 

Kenneth Hansson, Medlemsfrågor 

     Thomas Karlsson, frånvarande 

  

 1. Mötets öppnande 

 Ordföranden öppnar mötet. 
 

 2. Justerare 

 Christina Ulfström 
 

3. Godkännande av dagordning 

     Dagordningen godkännes. 
 

4. Medlemsmöten//Thomas Karlsson 

- Medlemsmöten våren 2024/programpunkter 

Torsdag 23 maj/ Program: Säkerhetsinformation bank, polis 

Måndag 3 juni 80+ Sommarfest på Skogshyddan/Program: Musikunderhållning Lilla Bandet. 

Brev och mail kommer att gå ut till samtliga 80+ idag 16/5. 

-Hur ska vi informera på hemsidan??? 

Frågan tas upp vid genomgången av hemsidan. 

-Kontaktpersoner medlemsmöten 

     Vi behöver fler personer som kan ingå i medlemskommittén. Förslag finns om att ev. bjuda in   

     intresserade till en träff. 

- Hur går vi vidare med höstterminens planering???  

Frågan kommer att tas upp vid senare möte. 

 

Kort aktuell information 

Ann-Christine har varit i kontakt med fastighetsägaren för att diskutera vårt hyresavtal och han 

kommer på vårt arbetsmöte 24/5 kl.9.30.. 

Ann-Christine föreslår också att vi bjuder in resekommittén till vårt arbetsmöte 24/5. Hon 

kommer att kontakta Britta Andersson 

 

5.Föregående protokoll//Lisbeth Jansson 

Ann-Christine läser upp det viktigaste i protokollet.  

 

6. Ekonomisk rapport/nuläge//Christina  

        Christina tar upp frågan om vattengympan. Lars har haft synpunkter på hur detta redovisas.  
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    7. Medlemsfrågor//Kenneth Hansson 

     Kenneth håller på att sätta sig in i nya systemet. Alla frågor som gäller ekonomi går dock 

     genom förbundet 

     Behov finns av att få nya intresserade både till resegruppen och medlemsmötesgruppen. 

   

 

GENOMGÅNG AV HEMSIDAN 

Marianne går igenom hemsidan och tar upp frågan om vad vi skall lägga ut för uppgifter på 

hemsidan ang. styrelsemedlemmar m.m. Skall vi lägga ut en gemensam mailadress för kontakt 

istället för våra privata som idag? En gemensam brevlåda finns. Vad kommer in i denna? Svante 

ansvarar för denna idag. 

Beslut:  

De privata mobilnumren och mailadresserna ska stå kvar tillsvidare. 

Beslut togs också att de nyheter som redan finns på förbundets eller distriktets hemsidor inte 

skall läggas upp också på vår hemsida. 

 

 

 

    Nästa möte: Arbetsmöte fredag 24 maj kl.9:30 

 

 

 

 

Ann-Christine Hagaeus  Lisbeth Jansson 

Ordförande                                           Sekreterare 

 

       

   

 

 

Justeras 

Christina Ulfström 


